
InvitatZIUA:  Buna ziua! Astept intrebarile dumneavoastra! 

Marius: Buna ziua, domnule deputat! tinand cont de noua „alianta“ PNL-PDL, credeti ca vor fi, la nivelul 

judetului Constanta, schimbari in...s-o numim atitudinea...consiliilor locale in cazul unor localitati din 

judetul Constanta?  

InvitatZIUA:  Buna ziua! Sigur, daca problemele ridicate au interes pentru comunitatea respectiva, 

consilierii PNL si PDL vor reactiona in echipa si vor avea acelasi punct de vedere, aceasta fiind si 

recomandarea pe care noi deja am transmis-o conslierilor nostri. 

Marius: În opinia dumneavoastră, care credeti ca sunt consiliile locale „sensibile“ din acest punct de 

vedere la nivelul Unitatilor Administrativ Teritoriale din judetul Constanta? De asemenea, potrivit unor 

declaratii recente aparute in presa, PPDD ar solicita, in cazul unei asocieri PSD-PPDD, ca funcţia de 

viceprimar în fiecare localitate unde social-democraţii formează majoritate cu ajutorul PPDD. cum vedeti 

dumneavoastra aceasta posibila asociere si pretentiile PPDD-istilor? Va multumesc! 

InvitatZIUA:  Pretentiile PPDD nu reprezinta ceva nou pentru nimeni. Daca pana acum se puteau 

constitui alte majoritati care pot fi in favoarea PSD sau PPDD, dar numai cu acceptul PSD, aceste 

schimbari s-ar fi facut. 

Anon3028: Ca si parere personala d-voastra credeti ca aceasta alianta PNL-PDL ar fi benefica pentru 

Constanta? si din ce puncte de vedere 

Anon3028: Ca si parere personala d-voastra credeti ca aceasta alianta PNL-PDL ar fi benefica pentru 

Constanta? si din ce puncte de vedere 

Anon3028: Daca administratia portului Constanta trece in administratia primariei si a consiiliului 

judetean ce s-a va intampla atunci? si daca pana la urma trece ar mai fi vreo sansa pana la urma sa 

treaca inapoi in administratia portului? 

InvitatZIUA:  Mai ales pentru Constanta, pentru ca eu prevad ca in 2016 toti cei care sunt pe dreapta 

esicherului politic vor avea candidat unic la Primaria municipiului Constanta si la Consiliul Judetean. 

Chiar daca pana atunci nu toate aceste formatiuni politice existente astazi vor fuziona. 

InvitatZIUA:  Daca aceasta eroare va fi comisa, va putea fi reparata ori prin acte administrative sau 

legislative ale viitorului Guvern sau Parlament sau, in cel mai rau caz, in urma unor hotarari 

judecatoresti. 

Anon5306: Felicitari pentru echipa de tineret! 

InvitatZIUA:  Multumesc! Aveti dreptate, la municipiu activeaza o echipa de tineri care merita felicitari si 

care sunt convins ca prin activitatea lor vor aduce un plus de valoare intregii echipe liberale de la 

municipiu. 



cineva: ca tot a venit vorba de echipa de tineret... am vazut cateva actiuni ale lor si am ramas placut 

impresionat.. mai ales de prgramul Cunoaste-ti Comunitatea... credeti ca echipa de tineret ar putea 

ajunge la o maturitate politica pentru a prelua locul seniorilor intr-un viitor apropriat?  

InvitatZIUA:  Sunt mai mult decat convins si de aceea i-am si incurajat, asigurandu-i de tot sprijinul meu 

pentru acest lucru. 

InvitatZIUA:  Vom face analiza zilele viitoare, vor intra toate organizatiile intr-o analiza amanuntita si nu 

numai acolo unde sunt primari, in mod obiectiv vom lua toate masurile pentru a elimina erorile si pentru 

a face tot ceea ce trebuie pentru consilidarea acestor organizatii. 

InvitatZIUA:  Va multumesc si va doresc o zi buna in continuare! 


